
在綠意與山嵐交織的絕美度假勝地，為你們打造一場此生難忘的輕奢婚
宴。從海外渡假氛圍的唯美場地、主廚精選的中西式佳餚，到細膩周到
的服務細節，讓每一刻都閃耀愛的光芒。在親友的掌聲與祝福中，見證
屬於你們的真愛時刻，讓回憶如同度假般悠長、珍藏一生！

Discover the magic of your special day at our enchanting resort, where love is all you need. 
Picture-perfect venues, delectable cuisine, and impeccable service await you. Surrounded by 
the beauty of our resort, you’ll create memories to last a lifetime. Elevate your special day with 
us!

 

2026 威斯汀婚宴專案 
Westin Weddings. A Day to Remember

桃園大溪笠復威斯汀度假酒店

桃園市大溪區日新路 號

@2022 Marriott International, Inc. All Rights Reserved. All names, marks and logos are the trademarks of Marriott International, Inc , or its a�iliates.

• 本專案適用2026年1月1日至2026年12月30日。價格以新台幣計價。專案價格需另加10%服務費。
     This package Valid for events from January 1 to December 30, 2026. All prices are quoted in New Taiwan Dollars (NTD) 
      and are subject to an additional 10% service charge.
• 親友住宿享官網當日房價9折。如需更換其他房型，將依各房型差額計費，並另收15.5%營業稅及服務費。
      Friends and family rate: 10% o� the best available rate on our website. Room upgrades subject to rate di�erence + 15.5% tax/service.
• 本飯店保留修改、終止及專案最終解釋權，恕不另行通知。
      The hotel reserves the right to modify, terminate, or provide final interpretation of the package without prior notice.

+886 3.272.5779
+886 3.272.5777
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2026 威斯汀婚宴專案 Westin Weddings. A Day to Remember

中式桌席 ( 每桌10位 )

Chinese Table Menu ( 10 Persons Per Table )

專案包含：果汁及紅酒暢飲3小時、啤酒3小時暢飲（適用於星耀永恆與閃耀幸福專案）、主桌專人服務、新娘管家、新人宴前小點、花藝佈
置、新娘休息室、典雅菜單及賓客桌卡、液晶螢幕指示牌、燈光音響設備、免費平日飯店拍攝婚紗（限週一至週四需事先預約）、禮金簿

、囍糖、飯店地圖卡、親友住宿優惠（最多20間限婚宴當天或前一晚入住）

Features: ●Free-Flow Orange Juice and Red Wine for 3 Hours  ●Additional Three Hours of Free-Flow Beer for the Timeless Elegance and Shine Happiness 
Packages Include Three Hours of Free-Flow Beer  ●Dedicated Tableside Service for Main Table  ●Bride’s Butler Service  ●Canapés Before Banquet  ●
Floral Decoration  ●Bridal Lounge  ●Menus and Table Cards  ●LCD Screen Signs  ●Audio Equipment and Visual System  ●Guest Signature Scroll  ●

Farewell Sweets  ●Hotel Direction Card  ●Complimentary Photo Session at Resort on Weekdays (Monday to Thursday Only, by Reservation)  ●Accommo-
dation Discounts (Maximum 20 Rooms, Available for The Wedding Day or The Night Before)

閃耀幸福
Shine Happiness

NT$3,280+10% 每位per person

璀璨夢幻
Ultimate Journey

NT$26,800+10%

今生恆久
From This Day Forward

NT$29,800+10%

星耀永恆
Timeless Elegance

NT$32,800+10%

中西式套餐或半自助套餐 ( 40位起 )

Western Set Menu Or Semi-bu�et ( 40+ guests )

餐前一小時Candy Bar 一座
One Hour Pre-Wedding Candy Bar

拍照背板加購優惠
Backdrop Purchase with Special O�er

永恆教堂證婚優惠
Chapel Ceremony Discount

住宿優惠
Accommodations

1間豪華客房
One Deluxe Room

加購價 $8,000+10% (原價$15,000+10%)
Photo Backdrop Special Price

9折
10% o�

1間豪華客房
升等至行政套房
One Executive Suite

2間豪華客房
（1間升等行政套房）

Two Deluxe Rooms

保證滿5桌
5 Tables or More

保證滿8桌
8 Tables or More

保證滿16桌
16 Tables or More

保證滿5桌
5 Tables or More

保證滿8桌
8 Tables or More

保證滿16桌
16 Tables or More

璀璨夢幻 Ultimate Journey

● ● ●

（皆含早餐兩客，限婚宴當天或前一晚）

All Room Types Include Breakfast for Two (For Stay on The Day or The Night Before The Wedding)

天夢芳療 60分鐘雙人療程
60-Min Treatment for Two at Heavenly Spa

五層香檳塔或裝飾蛋糕（二選一）
Champagne Tower or Decorative Cake

主桌位上禮 Melt by Micasa 
精品手工夾心餅乾
Main Table Giveaway

餐前一小時Candy Bar 一座
One Hour Pre-Wedding Candy Bar

拍照背板加購優惠
Backdrop Purchase with Special O�er

永恆教堂證婚優惠
Chapel Ceremony Discount

住宿優惠
Accommodations

1間豪華客房
One Deluxe Room

加購價 $8,000+10% (原價$15,000+10%)
Photo Backdrop Special Price

8折
20% o�

2間豪華客房
（1間升等行政套房）

Two Deluxe Rooms

3間豪華客房
（1間升等行政套房）

Three Deluxe Rooms

今生恆久 From This Day Forward

● ●

● ●

●

●

●

（皆含早餐兩客，限婚宴當天或前一晚）

All Room Types Include Breakfast for Two (For Stay on The Day or The Night Before The Wedding)
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．本專案適用2026年1月1日至2026年12月30日。價格以新台幣計價。專案價格需另加10%服務費。
    This package Valid for events from January 1 to December 30, 2026. All prices are quoted in New Taiwan Dollars (NTD) and are subject to an additional 10% service charge.
．親友住宿享官網當日房價9折。如需更換其他房型，將依各房型差額計費，並另收15.5%營業稅及服務費。
    Friends and family rate: 10% o� the best available rate on our website. Room upgrades subject to rate di�erence + 15.5% tax/service.
．本飯店保留修改、終止及專案最終解釋權，恕不另行通知。
    The hotel reserves the right to modify, terminate, or provide final interpretation of the package without prior notice.

天夢芳療 60分鐘雙人療程
60-Min Treatment for Two at Heavenly Spa

五層香檳塔或裝飾蛋糕（二選一）
Champagne Tower or Decorative Cake

互動式電子看板
Interactive Digital Display

主桌位上禮 Melt by Micasa 
精品手工夾心餅乾
Main Table Giveaway

星耀永恆 Timeless Elegance / 閃耀幸福 Shine Happiness

．若使用宴會廳但未達指定保證桌數，則依各廳最低消費門檻執行：豪華宴會廳45萬起、多功能廳22萬起、會議室M4+會議室M5 14萬起。
     If the confirmed table number does not meet the minimum requirement for the venue, a minimum spending will apply: Grand Ballroom: NT$450,000, Multi-Function Room: NT$220,000,      
     Meeting Room M4 + M5: NT$140,000.
．以上禮遇內容，將依實際保證桌數提供對應之贈禮。
    The above privileges will be o�ered based on the confirmed number of tables.
．凡預訂本專案並加購美式婚宴派對、求婚或寶寶抓週專案，享9折優惠。加購活動須於婚禮結束後一年內舉行，且不得與其他優惠併用。
    Book this package and add After party, proposal, or baby’s first birthday celebration for 10% o�. Valid within one year after the wedding, not combinable with other o�ers.

餐前一小時Candy Bar 一座
One Hour Pre-Wedding Candy Bar

拍照背板加購優惠
Backdrop Purchase with Special O�er

永恆教堂證婚優惠
Chapel Ceremony Discount

住宿優惠
Accommodations

1間精選客房
One Premium Room

免費贈
Complimentary Photo Backdrop

7折
30% o�

2間精選客房
（1間升等行政套房）

Two Premium Rooms

3間精選客房
（1間升等行政套房）

Three Premium Rooms

● ●

●

●

●

●

●

●

●

●

（皆含早餐兩客，限婚宴當天或前一晚）

All Room Types Include Breakfast for Two (For Stay on The Day or The Night Before The Wedding)

加購價 $8,000+10% (原價$15,000+10%)
Photo Backdrop Special Price

保證滿5桌 / 40人
5 Tables or More / 40 Guests 

保證滿8桌 / 80人
8 Tables or More / 80 Guests 

保證滿16桌 / 160人
16 Tables or More / 160 Guests 

滿額加贈  Additional O�ers

雙重幸福滿額加贈(三選一)  Double Happiness O�ers

．簽約金額滿NT$500,000加贈婚禮主持
     Amount of Over NT$500,000 Includes Wedding Hosting.

．桌席簽約金額滿NT$600,000加贈豪華客房一間（含早餐兩客，限婚宴當天或前一晚入住）或40人大巴定點往返接駁（限台北市區及桃園市區）

    Amount of Over NT$600,000 Enjoy a Complimentary Deluxe Room for One Night (including Breakfast for Two. For Stay on The Day or The Night Before The 

      Wedding) or a 40 Seat for Round Trip Transfers Between Designated Locations in Taipei City or Taoyuan City.

．桌席簽約金額滿NT$650,000加贈一桌免費試菜（限平日一桌10位）

    Amount of Over NT$650,000 Weekday Wedding Food Tasting for One Table of 10 Guests.

．桌席簽約金額滿NT$700,000加贈NICOLE+FELICIA指定婚紗1套
     Amount of Over NT$700,000 a Set of NICOLE+FELICIA Wedding Gowns.

星夜綻放煙火方案 Starry Night Fireworks O�ers

．凡預訂璀璨夢幻或今生恆久專案，即可享加購價NT$88,000搭配煙火方案
     For bookings of the Ultimate Journey or From This Day Forward package, guests may enjoy an exclusive add-on Fireworks Package at NT$88,000.

．凡預訂星耀永恆或閃耀幸福專案，簽約桌數達20桌以上，即享加購優惠，每桌僅需NT$2,200（原優惠價 NT$88,000）

    For bookings of Timeless Elegance and Shine Happiness package with a minimum of 20 tables, enjoy the fireworks add-on at just NT$2,200 per 
     table (original price NT$88,000).

僅適用於桌席簽約金，不含儀式費用
Applicable to banquet only; ceremony not included.

僅適用於桌席簽約金，不含儀式費用
Applicable to banquet only; ceremony not included.


